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Hieronder info over medevac zoals ik eerder ook met je deelde:

Begroting 2023 SRE oor medevac ER codrdinatie LCPS en [JB voor vervoer)

Na een verzoek vanuit de Europese Commissie heeft MVWS aan de EC toegezegd medische evacuees op te nemen. Ook andere EU-lidstaten

vangen Oekraiense patiénten op (in 2022 in totaal 1723 evacuees door EU-lidstaten). In verschillende brieven is de Kamer hierover

geinformeerd. Waaronder: Verzamelbrief opvang Oekraine.pdf Hierin wordt een aantal van 400 medisch evacuees genoemd waarover met de

ROAZ afspraken zijn gemaakt.

De afspraak is dat Nederland de codrdinatie richting Nederland financiert (middelen voor LCPS vormen dus onderdeel van het gevraagde
bedrag!) en de vervoerskosten (Eurocross).

Nederland heeft in 2022 209 medische evacuees geaccepteerd, waarvan er uiteindelijk 88 in Nederland zijn aangekomen voor behandeling. Tot

nu toe is het grootste deel van de medische evacuees vervoerd door de Noorse defensie. Daardoor zijn in 2022 maar voor een klein deel van de

evacuees daadwerkelijk vervoerskosten gemaakt (Eurocross) Onduidelijk is hoelang de Noorse overheid nog medische evacuees

blijft vervoeren. We moeten zodoende bij de raming uitgaan van de kans dat we op korte termijn zelf alle vervoerskosten voor onze rekening
gaan nemen. Vervoerskosten voor een ambulance rn EEEmaar een ambu-viucht kan per keer 51.2b kosten.

Daarnaast verwachten we dat het aantal medische evacuees het komende jaar zal stijgen ten opzichte van 2022 gezien de ontwikkelingen in de

Oekraine (grote offensieven), het feit dat het proces inmiddels beter is ingericht en het hele jaar doorloopt. We gaan er vanuit dat Nederland ook

voor 2024 vasthoudt aan de toezegging aan de EC om medische evacuees op te vangen.

Uitgaande van de opvang van 400 medisch evacuees in 2023 en 400 in 2024, ramen we de vervoerskosten en codrdinatiekosten (LCPS en

Eurocross) gezamenlijk or [IENECMpr jaar. Voorstel isnh het gereserveerde budget voor 2023 door te schuiven naar 2024.

Daarnaast kunnen we rond de zomer op basis van de gerealiseerde kosten een inschatting maken van het deel dat over 2023 kan worden

teruggegeven.

Met vriendelijke groet,
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Onderwerp: RE: Vragen over begrotingsvoorstellen PDCZ

Ik zie dat er bij Oekraine een vraag is opgenomen die bij het regelingenteam hoort. Onderstaand heb ik mijn reactie hier in groen gearceerd nog

op aangevuld.

Groeten,
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Onderwerp: RE: Vragen over begrotingsvoorstellen PDCZ

lk heb hieronder in rood een antwoord gegeven. Het is geen nieuw antwoord: het is al eerder veelvuldig gewisseld. Ik kan daarom de herkomst

van de vraag niet helemaal plaatsen.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie COVID-Zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Verzonden: maandag 30 januari 2023 10:
29

Onderwerp: FW: Vragen over begrotingsvoorstellen PDCZ

TRE van[EE 2) vragen over de claims van PDCZ. FEZ wil natuurlijk graag snel antwoord.

Voor de snelheid heb ik de dossierhouders in cc meegenomen en bij afzonderlijke dossiers met vragen gezet.
Voor de volledigheid de Excellijst van de claims toegevoegd zoals deze zijn ingediend en het strategische document van de drie

covid-directies waaraan de claims gekoppeld zijn. In dit strategisch document worden de claims toegelicht al gaat dit document

alleen over 2024 en verder, niet over het jaar 2023.

Graag ontvang ik z.s.m. de conceptantwoorden zodat ik die cok weer gebundeld bij FEZ kan aanleveren. Liefst einde

dag/morgenochtend. FEZ heeft morgen namelijk al een eerste bespreking begreep ik.

Groet,

Verzonden: donderdag 26 januari 2023 18:24
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Hoi[IE
Mede namens m’n college's IIE ic rbii onze vragen n.a.v. de ingediende begrotingsvoorstellen voor PDCZ:

Noodvoorraad

Nr. 295: Er wordt nu

IEEE
= = mc. maar het besluit over het aanhouden van de noodvoorraad is nog niet geweest.

Waarom wordt de claim nu ingediend? Wanneer verwachten jullie een juist bedrag hieraan te kunnen koppelen incl. pxq?
Waarom zien jullie dit als Covid en niet als pandemische paraatheid?
GMT is bezig met een nota over opschaalbare productiecapaciteit en noodvoorraad. Zijn jullie daarop aangehaakt en hoe

verhoudt die nota zich tot deze claim (en daarmee ook het budget van leveringszekerheid pandemische paraatheid en het

aanvragen van extra budget voor corona)?

Medisch kwetsbaren en post-covid
Nr 278: Dit valt niet onder de categorie directe bestrijding van het corona virus dus zal FIN er geen generale dekking voor

geven. Is er binnen de kolom gesproken over dekking? Hoe zijn de bedragen van de 5 elementen onderbouwd? In de toelichting

op de onderbouwing staat dat er structureel geld nodig is, maar dat is niet opgenomen in de reeks budgettaire gevolgen, welke

van de twee is het? Dit valt ook niet uit de strategische vooruitblik te halen.

Zorgbonus pgb-Zvw
e Nr 281: Crisisregelingen Zorgbonus. Zoals je weet, hangt dit voorstel al jaren in de lucht. Eerder is deze claim ingetrokken

vanwege aspecten van rechtmatigheid. Zijn die vraagstukken nu opgelost? En is de raming van 25.000 zorgbonussen nog

actueel? Eerder was geconcludeerd dat het aantal aanvragen veel lager zou zijn. En zouden deze bonussen nog in 2023 tot

uitbetaling komen? Uitvoeringskosten zijn begroot op circaBCE de kosten voor de vaststelling daarin

meegenomen of volgt later een nieuwe claim?

* Nr 285: Uitvoeringskosten pgb-zorgbonus Zvw. Ook hier worden uitvoeringskosten voor de bonus pgb-Zvw geclaimd, terwijl
deze ook in het voorstel 281 zijn opgenomen. Hoe verhouden deze twee zich tot elkaar?

5.1.2e Medio maart wordt een voorstel voor uitvoerbaarheid opgeleverd. De prognose is hierop positief, insteek onder

voorbehoud uitvoeringstoets is een loketopening in Q3 2023. De SVB procedure kent in navolging van de eerdere pgb-

zorgbonusregeling WMO 2015, Jeugdwet, Wiz geen aparte verlenings- en vaststellingsprocedure, maar werkt met een 100%

toetsing aan de voorzijde gevolg door directe vaststelling. De raming bedraagt maximaal nog steeds 25.000 zorgverleners.
Dit aantal valt waarschijnlijk lager uit, vanwege al eerder verstrekte bonussen via de pgb-zorghonusregeling WMO 2015,

Jeugdwet, WLZ en het bij deze regeling geziene aanvraagpercentage. Dit betreft echter inschattingen die niet hard zijn te

maken, waardoor het maximale budget is opgenomen. Eventueel onbenut benut kan bij slotwet in december terugvloeien
naar FIN.

Bezwaar en beroep crisisregelingen
Nr 291: In 2022 is een deel van de beschikbaar gestelde middelen ingeleverd bij FIN met de afspraak dat zij welwillend zouden

kijken naar een claim in het voorjaar van 2023. Hoe is te verklaren dat de nu gevraagde middelen veel hoger zijn en ook een

doorloop naar 2024 kennen? Dat laatste wordt niet duidelijk uit de gegeven onderbouwing.
5.1.2e VWS heeft geen invloed op het einde van bezwaar en beroep: een burger/instelling heeft het recht om

rechtsmiddelen aan te wenden tegen een besluit van de overheid. Bezwaar en beroep van de crisisregelingen loopt naar

verwachting ten minste tot 2024 door. Reden daarvan zijn de vaststellingsbeschikkingen COZO 2022, bonusregeling in 2023,

IC-opschaling in 2023 en de nog uit te voeren verleningsbeschikkingen pgb-ZVW bonus in 2023. Bezwaar volgt na het besluit

in primo, vervolgens kan tegen het besluit op bezwaar nog beroep en hoger beroep worden ingesteld: we zien een

gemiddelde doorlooptijd bij rechtbanken van minimazl een jaar voordat een zitting wordt ingepland. De doorloop van bezwaar

en beroep is afgelopen najaar besproken met FEZ en FIN. De eerder gemaakte reservering voor bezwaar en beroep zag alleen

op de bonusregeling. PDCZ heeft inmiddels ook de COZO en IC-opschalingsregeling in beheer. Het bedrag voor mogelijk
bezwaar en beroep is hierop geént.

Rode Kruis

Nr 296: Is dit nodig terwijl er geen acute crisis meer is? Waarom wordt deze claim ingediend als die ook bij het AP-

bestedingsplan Pandemische paraatheid wordt ingediend?

Oekraine

= Nr 298: Opvang en transport medische evacuees Oekraine: wat zijn de gerealiseerde uitgaven tot nu toe aan
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transportkosten? Wij nemen aan dat PDCZ de middelen die voor 2023 in de boeken staan nog wil gebruiken, ook na

Q2. Hoeveel geld is er nodig voor 2023? Is het niet logisch om een deel al terug te geven? Klopt het dat er geen middelen

voor het LCPS worden gevraagd (terwijl die eerder wel zijn aangevraagd)? Het is niet mogelijk om dat op een ander moment

i
te doen.

* Nr. 299: Personeel PDCZ: wat is de onderbouwing van de 7 fte, welke taken vallen daar onder? Zijn deze middelen al

juridisch verplicht? Waarom wordt t/m 2025 geclaimd terwijl de covid directies halverwege 2024 worden opgeheven? De

toelichting komt tot een veel lager bedrag dan in de budgettaire tabel staat, welke is correct?

Materiéle capaciteit 1700 IC-bedden

Nr 280: Waarom wordt deze claim ingediend als die ook bij het AP-bestedingsplan Pandemische paraatheid wordt ingediend?
Voorstel voor een vergoeding voor kosten van opslag en onderhoud voor instandhouding van materiéle infrastructuur tot 1700

bedden (bovenop de basiscapaciteit van 1150 IC-bedden) is vanuit perspectief pandemische paraatheid logisch. Er zijn echter

nog veel onduidelijkheden: wat is reéel bedrag voor opslag en onderhoud, hoe om te gaan met vervanging op termijn, wat is

relatie met de crisisvoorraad geneesmiddelen, welke bekostigingswijze wordt beoogd, gaat het om structurele of incidentele

claim?

5.1.2e

Toegankelijkheid IC-zorg in crisistijd
Nr 279: Waarom wordt deze claim ingediend als die ook bij het AP-bestedingsplan Pandemische paraatheid wordt ingediend? Dat

het creéren van een wettelijk kader veel inzet vraagt en de inrichting van centrale regie en sturing ook het nodige zal kosten is

vanuit perspectief van pandemische paraatheid logisch. Graag het excel-bestand met onderbouwing separaat toesturen. Bevat

dat bestand ook een motivering van de fte-inzet (aantallen en niveaus)? De geraamde inzet voor uitwerking van juridische
kaders in het AP-plan lijkt aan de forse kant. De inrichting van een centrale uitvoeringsorganisatie roept de vraag op wat de

gevolgen zijn voor decentrale activiteiten.

Groeten van


